
Zápisnica zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Záhorská Ves 

konaného dňa 14.12.2023 (o 17.00 hod. malá sála CVČ) 

 

 

 
Prítomní: JUDr. Boris Šimkovič 

Poslanci prítomní:  Danihel Pavol, Danihel Erik, Mgr. Klik Viktor, Meňhartová Zdenka, Meňhart Igor, 

Polák Peter 

Neprítomní:  Balážová Lenka, Nechala Stanislav, Korych Jaroslav 

Kontrolór obce :  Ing. Sloboda Vladimír 

Zapisovateľ: Adámková Viera 

Overovateľ zápisnice:  Danihel Erik 

 

 

 

Starosta obce otvoril zasadnutie OZ privítal prítomných poslancov a hostí, prečítal program a dal 

hlasovať.  

UZN č. 136/2023 – OZ obce Záhorská Ves schvaľuje program zasadnutia. 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Schvaľovanie programu + overovateľa zápisnice 

3. Správy komisií 

4. Rozpočtové opatrenie č. 7/2023 

5. Schvaľovanie – plán kontrol na I. polrok 2024 

6. Schvaľovanie – stanovenie úhrad za služby od 01.01.2024 

7. VZN – o miestnom poplatku za rozvoj na r. 2024 

8. VZN – o dani za psa 

9. VZN – o dani z nehnuteľnosti 

10. VZN – o elektron. komunikácií a poskytovaní elektron. služieb 

11. VZN – o nakladaní s KO a drobným stav. odpadom 

12. VZN – o spôsobe náhradného zásobovania vodou 

13. VZN – o zneškodnení obsahu žúmp 

14. Kompa – preukazy 

15. Memorandum o spolupráci + darovacia zmluva 

16. Financovanie vozidla na BRKO – Huraj 

17. Schválenie predaj pozemku – ul. Moravská- p. Šteffek 

18. Informácie starostu obce 

19. Žiadosti – OZ JUZU 

20. Diskusia 

21. Záver 

Hlasovanie: 

Za:  6 poslancov;  Proti: 0;  Zdržal sa:  0;  Neprítomní: 2 poslanci 

 

P.  Meňhart navrhol zmenu programu, doplniť VZN o miestnom poplatku za KO a DSO, vypustiť bod 

č. 17 – kúpa pozemku na Moravskej ulici pod cestou pre nezrovnalosti, presunutie schvaľovania RO č. 

7/2023 pod bod financovanie projektu BRKO, úhrady za služby -  pod žiadosť OZ JUZU. OZ 

súhlasilo  

UZN č. 137/2023 – OZ obce Záhorská Ves schvaľuje zmenu programu nasledovne: 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Schvaľovanie programu + overovateľa zápisnice 

3. Správy komisií 

4. Schvaľovanie – plán kontrol na I. polrok 2024 

5. VZN – o miestnom poplatku za rozvoj na r. 2024 

6. VZN – o dani za psa 

7. VZN – o dani z nehnuteľnosti 



8. VZN – o elektron. komunikácií a poskytovaní elektron. služieb 

9. VZN – o nakladaní s KO a drobným stav. odpadom 

10. VZN – o spôsobe náhradného zásobovania vodou 

11. VZN – o zneškodnení obsahu žúmp 

12. VZN – o miestnom poplatku za KO a DSO 

13. Kompa – preukazy 

14. Memorandum o spolupráci + darovacia zmluva 

15. Financovanie projektu na BRKO – Huraj 

16. Rozpočtové opatrenie č. 7/2023  

17. Žiadosti – OU JUZU 

18.  Schvaľovanie úhrad za služby od 01.01.2024 

19. Informácie starostu obce 

20. Diskusia 

21. Záver 

Hlasovanie: 

Za:  6 poslancov;  Proti: 0;  Zdržal sa: 0;  Neprítomní: 2 poslanci 

 

UZN č. 138/2023 – OZ obce Záhorská Ves – schvaľuje overovateľa zápisnice – p. Danihel Erik. 

Hlasovanie: 

Za: 5 poslancov;   Proti: 0;   Zdržal sa: 1 poslanec (Danihel E.);   Neprítomní: 2 poslanci 

 

 

Starosta obce informoval OZ, že dňom 11.12.2023 sa vzdal mandátu p. Korych Jaroslav, pre 

zdravotné problémy, starosta mu poďakoval za 5 ročnú aktivitu ako poslanca za doterajšiu spoluprácu. 

P. Korych poďakoval tiež a poznamenal, že zo Záhorskej neodchádza, takže ak bude treba vždy je 

ochotný pomôcť pri akciách.  

UZN č. 139/2023 – OZ obce Záhorská Ves – berie na vedomie písomné vzdanie sa mandátu 

poslanca OZ – p. Korycha Jaroslava ku dňu 11.12.2023. 

Hlasovanie: 

Za: 6 poslancov;  Proti:  0;  Zdržal sa: 0;  Neprítomní: 2 poslanci 

 

3. Správy komisií: 

Finančná komisia – Mgr. Klik – komisia zasadala 11.12.2023 – zaoberala sa hlavne RO č. 7/2023 

a opätovne spracúvala návrh rozpočtu na r. 2024. Komisia navrhla vzhľadom k vysokým požiadavkám 

ZŠ do rozpočtu, aby sa stretli s riaditeľkou a určili si priority. Komisia opätovne prerokovala podnet 

občanov na bankomat v obci, veľkosť obce čo do počtu obyvateľov ekonomické subjekty, nie je 

lákadlom pre banky na umiestnenie bankomatu, nebol by rentabilný, možno v budúcnosti keď bude 

postavené kongresové centrum. 

Soc., bytová a školská komisia nezasadala, ale predseda komisie p. Meňhartová prosí dať do zápisu: 

prosí obecný úrad, aby písomnosti doručené na úrad, ktoré sa týkajú obsahovo tejto komisie boli 

doručené aj komisii alebo aspoň jej ako predsedovi, nakoľko o sťažnosti – podnetu na riaditeľku školy 

sa dozvedela až z iných zdrojov, .  

ŽP a odpad. hospod.  – komisia nezasadala 

Stavebná, dopravná a plánovacia – Polák P. – zasadali 22.11.2023 – zaoberali sa 2 drobnými stavbami, 

a riešili návrh VZN o miestnom poplatku za rozvoj.  

 

UZN č. 140/2023 – OZ obce Záhorská Ves – berie na vedomie správy komisií 

a) finančnej 

b) stavebnej, dopravnej a plánovacej 

Hlasovanie: 

Za:  6 poslancov;  Proti: 0;  Zdržal sa: 0;  Neprítomní: 2 poslanci 

 

4. Schvaľovanie plán kontrol 

HK – p. Sloboda informoval, že kontroly, ktoré robil správy podá na ďalšom OZ, tiež k podnetu, bude 

informovať nabudúce.  



UZN č. 141/2023 – OZ obce Záhorská Ves – a) schvaľuje plán kontrol, b) ukladá HK uskutočniť 

kontrolu podľa plánu 

Hlasovanie: 

Za:  6 poslancov;  Proti:  0;  Zdržal sa: 0;  Neprítomní: 2 poslanci 

 

5. VZN – miestnom poplatku za rozvoj 

UZN č. 142/2023 – OZ obce Záhorská Ves – schvaľuje VZN č. 3/2023 – o miestnom poplatku za 

rozvoj na území obce pre rok 2024. 

Hlasovanie: 

Za: 6 poslancov;  Proti: 0;  Zdržal sa: 0;  Neprítomní: 2 poslanci 

 

6. VZN – o dani za psa 

UZN č. 143/2023 – OZ obce Záhorská Ves – schvaľuje VZN č. 4/2023 – o dani z psa na rok 2024. 

Hlasovanie: 

Za: 5 poslancov;  Proti: 1 poslanec (Danihel P);  Zdržal sa: 0;  Neprítomní: 2 poslanci 

 

7. VZN – o dani z nehnuteľnosti na rok 2024 

UZN č. 144/2023 – OZ obce Záhorská Ves – schvaľuje VZN č. 5/2023 – o dani z nehnuteľnosti na 

rok 2024. 

Hlasovanie: 

Za: 4 poslanci;  Proti: 2 poslanci(Danihel P., Meňhartová Z.); Zdržal sa: 0; Neprítomní: 2 poslanci 

 

8. VZN – o elektronickej komunikácií 

UZN č. 145/2023 – OZ obce Záhorská Ves – schvaľuje VZN č. 6/2023 – o elektronickej 

komunikácií a poskytovaní elektr. Služieb. 

Hlasovanie: 

Za: 6 poslancov;  Proti: 0;  Zdržal sa: 0;  Neprítomní: 2 poslanci 

 

9. VZN – o nakladaní s KO a DSO na území obce 

UZN č. 146/2023 – OZ obce Záhorská Ves – schvaľuje VZN č. 7/2023 – o nakladaní s KO a DSO 

na území obce na rok 2024. 

Hlasovanie: 

Za:  5 poslancov; Proti: 1 poslanec (Danihel P.); Zdržal sa: 0;  Neprítomní: 2 poslanci 

 

10. VZN – o spôsobe náhradného zásobovania vodou 

UZN č. 147/2023 – OZ obce Záhorská Ves – schvaľuje VZN č. 8/2023 – o spôsobe náhradného 

zásobovania vodou. 

Hlasovanie: 

Za: 6 poslancov;  Proti: 0;  Zdržal sa: 0;  Neprítomní: 2 poslanci 

 

11. VZN – o zneškodnení žúmp 

UZN č. 148/2023 – OZ obce Záhorská Ves – schvaľuje VZN č. 9/2023 – o zneškodnení obsahu 

žúmp. 

Hlasovanie: 

Za: 6 poslancov;  Proti: 0;  Zdržal sa: 0;  Neprítomní: 2 poslanci 

 

12. VZN – o miestnom poplatku za KO a DSO 

UZN č. 149/2023 – OZ obce Záhorská Ves – schvaľuje VZN č. 10/2023 – o miestnom poplatku za 

KO a DSO. 

Hlasovanie: 

Za:  5 poslancov;  Proti: 1 poslanec (Danihel P.);  Zdržal sa: 0;  Neprítomní: 2 poslanci 

 

13. Kompa – preukazy  

HK – žiadal upresniť, či za každé motorové vozidlo, alebo len za osobné vozidlo. Či je jedno motorka, 

osobné, nákladné vozidlo, upresnilo sa za každé motorové vozidlo. 



p. Miškerníková – prečo neprešla varianta napr. 10 prejazdov zdarma ale 50 % zľava – Danihel P. – 

problém by bol v evidencií a bolo by  to chaotické, takto sa to zdá byť prehľadnejšie, štatistika bude až 

za mesiac január 2024. 

p. Miškerníková – že sa bude kontrolovať, bolo povedané už pred rokom a doteraz sa tak  nedeje – p. 

Meňhartová – nie obecný úrad to nerobil, preto sa to dalo teraz do UZN, aby to OcÚ robil, lebo 

doteraz aj keď to žiadali sa to nerobilo. Upresnilo sa, že peší a cyklisti budú mať zadarmo, pri prejazde 

1x denne (tam a späť), ďalšie jazdy si bude platiť.  

p. Klik – uvažovalo sa o viacerých možnostiach, ale ako skenovanie áut – všetky varianty boli drahé 

a vysoké náklady alebo technicky neriešiteľné, tak sa dohodli na tomto riešení.  

 

UZN č. 150/2023 – OZ obce schvaľuje bezplatný prejazd kompou pre obyvateľov z TP, peších 

a cyklistov a 50 % zľavu z ceny pre motorové vozidlá od 1.01.2024. Každý prejazd bude evidovaný. 

Štatistiku prejazdov zverejňovať do 15 dňa nasledujúceho mesiaca. Správny poplatok za predĺženie 

6,50 € a nový preukaz 4,50 €.  

Hlasovanie: 

Za:  5 poslancov;  Proti: 1 poslanec (Danihel E.);  Zdržal sa:  0;  Neprítomní: 2 poslanci 

 

 

14. Memorandum o spolupráci + darovacia zmluva  

Ide o pozemok pod cestou na kompu, ktorý patrí firme Global Rest s.r.o., ktorá pozemok daruje obci. 

p. Meňhart ešte pred hlasovaním upozornil, že v preambule darovacej zmluve sa píše, že 30 dní po 

podpise Memoranda sa podpíše darovacia zmluva, rozprával s p. Mitvalskou nemá problém obidva 

dokumenty podpísať naraz, aby sa jej to pripomenulo.  

p. Miškerníková – prečo sa do darovacej zmluvy nedostal pozemok pod colnicou – p. Meňhart – 

colnica sa bude búrať (rozoberať) je to náš majetok, ale stojí na pozemku Global Restu, sľúbili, že 

nám dajú priestory v novom komplexe, preto sa daruje len cesta na kompu a chodník. Colnica ako 

budova ostáva obci, len sa zoberie z pozemku. 

UZN č. 151/2023 – OZ obce Záhorská Ves – a) schvaľuje Memorandum o spolupráci s firmou 

Global Rest s.r.o.;  b) súhlasí s podpisom Darovacej zmluvy 

Hlasovanie: 

Za: 6 poslancov;  Proti: 0;  Zdržal sa: 0; Neprítomní: 2 poslanci 

 

15. Financovanie projektu na BRKO 

p. Klik vysvetlil, prečo musíme projekt predfinancovať, aby sme si mohli uplatňovať financie 

v budúcom roku, musíme to ešte tento rok vyplatiť – z rezervného fondu sa použijú financie. 

UZN č. 152/2023 – OZ obce Záhorská Ves – schvaľuje a) predfinancovanie vozidla na zber BRKO; 

b) predfinancovanie zberných nádob a kontajnerov na BRKO  

Hlasovanie: 

Za:  5 poslancov;  Proti: 1 poslanec (Meňhartová Z.);  Zdržal sa: 0;  Neprítomní: 2 poslanci 

 

16. Rozpočtové opatrenie č. 7/2023 

p. Klik -  RO č. 7/2023 – sa upravovalo zapojenie rezervného fondu - predfinancovanie vozidla, 

odkúpenie pozemku pod cestou Moravská ul., materiál na škodovú udalosť, oprava VO, stravovanie 

zamestnancov. Po diskusii s HK navrhuje doplniť do RO riadok dofinancovanie ZŠ vo výške 6 190,- € 

- poslanci s doplnením do RO č. 7/2023 – súhlasili – za 6 poslancov. 

UZN č. 153/2023 – OZ obce Záhorská Ves – schvaľuje RO č. 7/2023 

Hlasovanie: 

Za:  6 poslancov;  Proti: 0;  Zdržal sa: 0;  Neprítomní: 2 poslanci 

 

Následne na viazanosť RO č. 7/2023 OZ prijíma UZN vyplývajúce z RO č. 7/2023 – HK navrhol 

rozdeliť navrhované UZN na dve samostatné UZN (zvlášť BRKO a zvlášť pozemok Moravská ul.).  

UZN č. 154/2023 – OZ obce Záhorská Ves – schvaľuje použitie prostriedkov rezervného fondu na 

kapitálové výdavky – predfinancovanie projekt BRKO 47 000,- €. 

Hlasovanie: 

Za:  5 poslancov; Proti: 1 poslanec (Meňhartová Z.);  Zdržal sa: 0; Neprítomní: 2 poslanci 



 

UZN č. 155/2023 – OZ obce Záhorská Ves – schvaľuje použitie prostriedkov  rezervného fondu na 

kapitálové výdavky – odkúpenie pozemku pod cestou Moravská ul. – 24 349,40 €. 

Hlasovanie:  

Za: 6 poslancov;  Proti: 0; Zdržal sa: 0; Neprítomní: 2 poslanci 

 

 

17. Žiadosti – OZ JUZU 

Občianske združenie JUZU si dalo opätovnú žiadosť, aby bolo zaradené medzi združenia obce, ktoré 

majú CVČ pri organizovaní akcií v obci uplatnenú zľavu z prenájmu.  

UZN č. 156/2023 – OZ obce Záhorská Ves – súhlasí s opätovnou žiadosťou OZ JUZU o zaradenia 

medzi združenia obce, ktoré majú poskytovanú úľavu pri prenájme CVČ pri nekomerčných akciách. 

Hlasovanie: 

Za: 3 poslanci; Proti:2 poslanci (Danihel E., Polák P.); Zdržal sa: 1 poslanec(Danihel P.);  

Neprítomní: 2 poslanci 

HK – upresnil, že pri počte 6 poslancov, musí byť nadpolovičná väčšina za čo je 4, takže UZN 

156/2023 - nebolo prijaté.  

 

19. Schvaľovanie úhrad za služby poskytnuté OcÚ od 01.01.2024 

Pridali sa položky zapožičanie polohovateľnej postele, prenájom pódia – pri nekomerčných 

a komerčných akciách, pri CVČ rezervačný poplatok za termín a kaucia za poškodenie majetku,  na 

návrh p. Meňharta, tiež zakúpenie 120L vriec na KO.  

UZN č. 157/2023 – OZ obce Záhorská Ves – schvaľuje: 

a) doplnenie položky 120L vrecia na KO a jeho uloženie 5,- €  

b) stanovenie úhrad za služby poskytované obcou od 1.01.2024 

Hlasovanie:  

Za: 6 poslancov;  Proti: 0; Zdržal sa: 0;  Neprítomní:  2 poslanci 

 

p. Danihel Pavol – o 17,55 hod. sa ospravedlnil a odchádza.  

 

20. Informácie starostu 

Informoval, že 18.12.2023 ide s p. projektantom na BSK – prezentovať projekt reštaurovanie OcÚ.  

 

21. Diskusia 

p. Meňhartová – za poďakovala p. Ozábalovej za projekt reliéfu Lucie Popp, mrzí ju, že p. starosta 

zabudol na ňu pri odhaľovaní a za vyjadrenie starostu voči p. Ozábalovej. Chce poprosiť starostu, aby 

neselektoval ľudí podľa toho kto s kým sa baví a aby to proste akceptoval. 

p. Meňhart – žiada, aby sa upozornila osoba, ktorá zbiera po obci BRKO, jednak dáva malé vrecia 

a okrem iného porušuje zákon. Poškodzuje obec tým, že nám znižuje vytriedenosť.    

p. Miškerníková – chcela by vedieť ako dopadol pes, ktorý behal po dedine a posielala fotku na OcÚ 

(2 týždne dozadu). Starosta – odpovedal, že tento pes nebol riešený nakoľko patrí „papagájovi“. Riešil 

sa pes na Hlavnej oproti škole, príde faktúra, zatiaľ nie je doriešené.  

p. Búdová – prečo z poplatkov za KO vypadol odvoz odpadu 1x mesačne, je tam len 2x mesačne. Má 

zistené, že vyviezli 80 kg, platila 68,- €, zdá sa jej to nespravodlivé a nebaví ju platiť zálohu vyššiu za 

niekoho kto nikdy nezaplatí za KO. Ešte stále nedostala odpoveď koľko je dlžníkov za KO a daniach, 

navrhuje tiež, ak nie sú schopní zaplatiť nech si to odpracujú napr. 

 

p. Meňhart Igor – o 18,10 hod. sa ospravedlnil a odchádza.  

 

p. Miškerníková – 26.8. nahlasovala čiernu skládku, potom ešte niekoľkokrát a naposledy ju 

nahlasovala 26.11. s tým, že zase tam je toho viacej, čo sa s tým bude robiť – p. Danihel E. či to je 

podľa nej riešenie, že sa to stále dokola bude odpratávať po niekom, p. Meňhartová navrhuje zistiť či 

je to náš pozemok, alebo železníc. P. Miškerníková navrhuje umiestniť fotopasce alebo kamery 

a dotyčného pokutovať, popr. vymáhať v exekúcií pokutu.  



p. Meňhartová – ako to je s vývozom fekálov obecných budov napr. MŠ, ZŠ a fara, vlastne prečo za 

nich platíme, HK upozornil, že aj on to uvádza v správe o ČOV, ktorá bude predložená.  

p. Miškerníková – prečo p. Temer na ostatnom zastupiteľstvo mohol hovoriť 40 minút a jej starosta 

určí 2 min.  – p. Polák P. – p. Temer rozprával odborne a vysvetľoval veci ohľadne ČOV.  

p. Meňhartová – aké opatrenia robíme proti čiernym skládkam – Adámková – obec pozbiera, vyvezie 

a zase sa to započítava obci ako KO, je to stále dokola. P. Meňhartová – treba mať fotopasce 

a exemplárne niekoho potrestať, ale keď vidia, že obec nerobí nič, tak je to stále dokola. P. Klik 

navrhol ak je to pozemok železníc a obec odstráni čiernu skládku, treba dať náklady železniciam 

preplatiť.  

 

Starosta obce poďakoval prítomným za účasť upresnil dátum ďalšieho OZ a ukončil zasadnutie. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

V Záhorskej Vsi 28.12.2023 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 


